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Alertcolumn nr. 93  MET NIEUWE ENERGIE 

Vrije etherkrachten, hun ontwikkeling en toepassing 

 

In de vorige column nr. 92 zijn we uitgebreid ingegaan op de 

Artificial Intelligence, op de mogelijkheden en de gevaren 

ervan. Het was boeiend om in gesprek te zijn met de computer, 

om van hemzelf te horen (op een vraag wat hij op dit moment 

voelde…) hoe gevoelloos hij is. En toen we hem vroegen wat 

zijn connectie was met Ahriman, vertelde hij dat Ahriman in de 

antroposofische levensbeschouwing één van de drie tegen-

krachten is, samen met Lucifer en Christus (!!). Als dit 

computerwezen zegt dat Christus een tegenkracht is, dan is dat 

het beste bewijs dat hijzelf tot de Antichrist behoort, dat hij 

door de Antichristkrachten wordt aangestuurd… 

Als antwoord op de duistere machten die ons menszijn 

bedreigen via de techniek, in de Artificial Intelligence, in de 

straling, de digitale virtuele werkelijkheid, de ontmenselijking 

en robotisering en de genetische manipulatie via vaccinaties is 

het goed om te proberen en te zoeken om daar tegenover een 

etherisch tegenwicht te ontwikkelen. Kunnen we tegenover de 

verslavende werking van deze computertechnieken de vrijheid 

stellen en tegenover het achteruit gaan van onze etherische 

vermogens en spirituele mogelijkheden door deze zwarte 

duistere krachten nieuwe ontdekkingen doen die de mensheid 

werkelijk verder kunnen helpen in haar ontwikkeling? Dat 

waren met name de punten 4 en 5 die we als bezwaren en 

gevaren van A.I. beschreven in de vorige column: het 

achteruitgaan van onze spirituele en etherische vermogens. 

De vraag die daar uit voortkomt is: als we spreken over het 

ontwikkelen van vermogens die we door A.I. dreigen kwijt te 

raken, is het dan mogelijk dat we bewustzijn ontwikkelen in het 

etherische en zo ja: hoe doe je dat dan? Kunnen we vrije 

etherkrachten ontwikkelen en toepassen op velerlei gebied? 
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Wat kunnen we aan “witte magie”  en spiritualiteit zetten 

tegenover de “zwarte magie” die ons vanuit de huidige 

technologische en technocratische wereld tegemoet komt? Wat 

kunnen we uit de wereld van de etherische levenskrachten 

tegenover de straling en de ethervervuiling ontwikkelen aan 

lichtkrachten? Wat staat er tegenover de verslaving, de ont-

menselijking, de robotisering via apparaten en de genetische 

manipulatie door middel van vaccinaties, aan positieve krachten 

en machten? Wat is het tegenwicht ertegen en hoe werkt dat? 

Dit etherische gebied is in principe eindeloos, maar we kunnen 

er wel een eerste beginnetje mee maken om het te verkennen, 

een eerste kennismaking van wat er heden ten dage op allerlei 

gebieden mogelijk is. Het wordt dan een caleidoscopische rond-

blik naar een aantal nieuwe mogelijkheden die we om ons heen 

kunnen waarnemen en waar we zelf ook mee bezig kunnen 

gaan. We kunnen dus proberen die eerste stappen te zetten. 

Zo’n eerste aanzet van ontdekkingen op deze zoektocht kunnen 

we bijvoorbeeld proberen te maken op de volgende gebieden: 

1. Leven van prana zonder materiële voeding 

2. Kijken zonder gebruik te maken van je ogen 

3. Helderziendheid, andermans gedachten waarnemen 

4. Contacten met geestwezens en gestorvenen  

5. De toekomst voorzien, nieuwe ontwikkelingen voorspellen 

Meer van zulke onvermoede krachten en nieuwe mogelijkheden 

die we kunnen ontwikkelen voor de werkelijke, spirituele voor-

uitgang van de mensheidsontwikkeling spreken uit nog andere 

voorbeelden: het zijn toepassingen van nieuwe technieken van 

resonantie en van vrije energie, zoals bijvoorbeeld deze: 

6. De Stradermachine en het zoeken ernaar 

7. Royal Rife en zijn geneeskracht via resonantie 

8. Nikola Tesla  met gratis (accu-)energieën en 

gebruikmaking van kosmische straling 

9. Nitinol, een magische stof met een geheugen 

10. Paul Schatz en zijn ontdekkingen (magische kubus, 

oloïde, driedimensionale lemniscaten)   



4 

 

11. Victor Schauberger en zijn ideeën, die hij “aflas” aan 

het wezen van het water en aan de ether. 

12. Tenslotte de ideeën van de jonge Karsten van 

Asdonk, zoals hij die beschreven heeft in zijn boek Energie 

in Overvloed, introductie in Vrije Energie. (Uitg. Obelisk-

boeken) en zoals hij die verwoordt in zijn lezingen die te 

zien zijn op youtube. Op 18 juni a.s. houdt hij een lezing 

over Vrije Energie in de Singelkerk in Amsterdam (17.00 

tot 19.30 uur Singel 452). NB. Het beeld op zijn boekje 

van de dubbele vortex (als een lemniscaat die boven en 

onder verbindt met het hart van de mens in het midden) is 

gebruikt als omslagbeeld voor deze column. 

 

Als begin van deze zoektocht naar toekomstmogelijkheden voor 

onze hogere vermogens, die door de Artificial Intelligence en de 

techniek van iphones, computers en internet dreigen te worden 

vernietigd, beschrijven we eerst vijf gebieden waarin onver-

moede en onverwachte etherische krachten werkzaam blijken 

te zijn die onze Ahrimanisch overheerste en vastgetimmerde 

materialistische natuurwetenschap op bepaalde punten volledig 

lijken te ondergraven.  

 

1. Leven van het licht 

 

Als eerste aanzet daarvoor beschrijf ik een verschijnsel waar ik 

vele jaren geleden al eens mee in aanraking was gekomen, 

maar wat pas echt voor mij begon te leven toen ik een bios-

coopfilm tegen kwam, die in Oostenrijk, Duitsland en Frankrijk 

volle zalen had getrokken. Die film heet: “Im Anfang war das 

Licht”. (Te bestellen op internet via Amazon.de). Het onderwerp 

van deze film is dat er een groeiende groep van mensen is die 

niet langer eten en drinken, maar die zich voeden met wat zij 

“Prana” noemen, met levensenergie. Zij leven van het licht. 

 

Nu is dat niet zo’n hele vreemde gedachte, want als we kijken 

naar de planten, dan hebben die ook twee voedingssystemen. 

De eerste heeft te maken met de bodem, met de opname van 
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zouten en mineralen die door de wortel worden opgenomen en 

die meebouwen aan het fysieke wezen van de plant. Maar 

daarnaast is er een ander voedingssysteem, dat te maken heeft  

met het licht, dat op de bladeren valt en door de bladeren 

wordt omgezet in voedingsstoffen voor die plant of die boom. 

We noemen die wijze van voeding door de plant: de fotosyn-

these. Ook planten leven voor een groot deel van het licht. 

 

Maar dat je als mens geheel zou kunnen leven van deze 

voedingsbron lijkt in strijd te zijn met alle tot nu toe geldende 

wetten van de materie: de meeste mensen denken dat je om te 

leven en gezond te blijven bouwstenen van materie nodig hebt: 

eiwitten, koolhydraten en vetten. Die worden door de 

stofwisseling omgevormd in lichaamseigen stoffen en in 

levenskracht en energie. Allerwege wordt gedacht dat mensen 

die niet eten doodgaan. Maar in de film zie je mensen die al 

jarenlang niets eten en ook niets drinken, maar er wel gezond 

uitzien, naar hun werk gaan, die wandelen, fietsen, sporten, die 

leven maar ook niet broodmager zijn. 

 

                                
 

Omdat dit zo ongelooflijk is wilden een aantal wetenschappers 

(uit India) bewijzen dat hier sprake moest zijn van oplichting en 

bedrog. Ze namen een fakir van 86 wekenlang ter observatie 

op in een ziekenhuis om te bewijzen dat niemand drie weken 

lang zonder voedsel en drinken kan, hoewel de fakir beweerde 

dat hij al zestig jaar niets gegeten en gedronken had. Het is 
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heel vervreemdend om te zien hoe deze eenvoudige fakir in 

kleermakerszit op het ziekenhuisbed zit en aan allerlei slange-

tjes en draadjes wordt aangesloten en hoe er 24 uur per etmaal 

een camera op hem gericht wordt, om stiekem eten te 

voorkomen… 

 

Maar na deze drie weken moeten de wetenschappers toegeven 

dat de fakir geen hap gegeten heeft en geen druppel gedronken 

heeft (en ook geen uitscheiding heeft gehad), maar verder wel 

kerngezond is. Nu is het interessante dat een van de aanvanke-

lijk sceptische onderzoeksartsen zich gedwongen voelt om toe 

te geven: “We staan hier voor een revolutie in de wetenschap. 

Tot nu toe ging iedereen er van uit dat mensen voedsel en 

drinken nodig hebben om te leven en nu hebben we hier streng 

wetenschappelijk bewezen dat dat niet zo is.” De mens leeft dus 

niet van brood alleen, niet alleen van de opname van 

voedingsstoffen, maar hij kan ook zonder materieel voedsel 

leven, bewegen en werken. 

 

Hoewel het niet heel erg gemakkelijk is om deze weg te gaan , 

de overgang van volledig gevoed worden door de materie naar 

het volledig gevoed worden door het licht is best lang en lastig. 

Het is toch erg interessant dat dit überhaupt voor mensen 

mogelijk is. Dat was het eerste punt, nadere bestudering over 

het hoe en wat hiervan is beslist noodzakelijk. De film bestellen 

(via Amazon.de) en bekijken is mogelijk hierin een eerste stap. 

 

2. Kijken zonder ogen 

 

Het tweede punt na het eten zonder voedsel is het zien zonder 

ogen. Ik kwam daar toevallig over te lezen toen ik het 

tijdschrift Vruchtbare Aarde van deze maand (Editie 1 Lente 

2023) inkeek, waarin over dit onderwerp een uitvoerig artikel 

staat. Iris Huizing onderzoekt wat kinderen allemaal niet kun-

nen als hun ogen met een lichtdicht masker zijn afgedekt. In 

een film die op youtube staat over een soortgelijke onderzoeks-

groep in Engeland, onder leiding van Nicola Farmer kun je zien 
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welke fabelachtige resultaten daarmee bereikt kunnen worden: 

lezen, rekenen, tekenen, puzzelen, inkleuren, raadspelletjes, 

balspelen, fietsen: alles blijkt mogelijk te zijn zonder daarvoor 

je ogen te gebruiken. En iedereen kan dit, er is slechts een 

korte gewenningsperiode nodig om zoiets snel en behendig te 

leren doen.  

 

De kinderen kunnen zien en ook steeds meer leren zien als ze 

hun focus daarop richten. De op achtjarige leeftijd blindgewor-

den Jacques Lusseyran zegt dat al in zijn autobiografische 

boek: Het teruggevonden licht, hoe hij dat waarnemen zonder 

ogen moest leren. Hij beschrijft dat je als het ware niet “naar 

buiten” moet kijken, maar eerder “naar binnen”. Hij beschrijft 

ook dat zijn morele gevoelens (kwaadheid, neerslachtigheid 

e.d.) invloed hadden op dit waarnemingsvermogen. Was hij 

emotioneel geraakt, dan zag hij niets….  Het is fabelachtig, 

magisch dat dit überhaupt mogelijk is en voor en door iedereen 

te ontwikkelen is. Geen “hokuspokus”, maar gewoon: het kàn, 

kijken zonder ogen… 

 

Nu is dit verschijnsel ook bekend uit de literatuur over de bijna-

dood-ervaringen. Veel mensen konden, ondanks hun “bewuste-

loosheid” of afgeplakte ogen en oren na hun operatie haarfijn 

vertellen hoe de mensen die de operatie hadden verricht 

gekleed waren, welke gereedschappen en instrumenten ze 

hadden gebruikt en ook wat ze tegen elkaar zeiden. Dus is het 

kennelijk mogelijk om dingen waar te nemen zonder je 

zintuigen te gebruiken. Misschien kun je deze toestand ook 

“uittreding” noemen en meestal neem je alles waar van 

bovenaf, vanuit een hoger standpunt. Je verheft je een beetje 

buiten of boven je lijf, maar je neemt wel alles waar.  

 

Ook dit fenomeen: hoe kijk je zonder ogen, vergt nadere studie 

en onderzoek. Hoe werkt dit vermogen precies en waar hangt 

het mee samen? 
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3.  Helderziendheid, andermans gedachten waarnemen 

 

Daarmee is ook nog een ander menselijk vermogen verbonden 

en ook dat wordt genoemd door Iris Huizing in haar artikel in 

Vruchtbare Aarde en dat is helderziendheid, het waarnemen 

van andermans gedachten. Nu is ook dat vermogen veel wijder 

verbreid dan de meeste mensen denken en weten. Alle 

kinderen zijn in principe (nog) helderziend. Zij kunnen onze (en 

elkaars) gedachten lezen. Het was voor mij als leraar van jonge 

kinderen vaak heel interessant om dat te zien en te beleven. 

 

Ik wilde een keer de proef op de som nemen en ging, terwijl de 

kinderen schriftelijk aan het werk waren, bewust denken aan 

een krokodil. Toen stak er meteen een kind zijn vinger op en 

vroeg: “Meester, kunt u ons een keer iets vertellen over een 

krokodil?” Ook was het zo dat ik sommige kinderen niet mee 

kon laten raden als ik iets verlootte en een getal in gedachten 

nam of achter op het bord schreef, omdat die kinderen dat 

getal direct konden waarnemen en altijd ogenblikkelijk het goed 

getal konden raden. 

 

Deze helderziendheid, het “lezen” van andermans gedachten 

gaat ook vaak gepaard met het vooruitzien van gebeurtenissen 

en dat kan soms heel lastig zijn. Je weet dat iemand iets gaat 

overkomen, maar als je daarover iets uit of zegt kun je voor 

gek verklaard worden. Veel kinderen en volwassenen komen 

daardoor soms in de problemen, met hun ouders, hun leraar of 

met andere mensen. Lorna Byrne, die vanaf haar vroegste 

jeugd contact had met engelen, en die daarover boeken heeft  

geschreven zoals: “Engelen in mijn haar”, “Hoog in de hemel”, 

“Liefde uit de hemel”, “Een boodschap van hoop”, beschrijft 

meerdere malen hoe ze worstelde met een inzicht of de kennis 

dat iemand vroeg zou gaan sterven of een ernstige ziekte zou 

krijgen: moet of mag je erover met anderen spreken? Hoe ga 

je daar mee om? 
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In het boek “Kleuren in de lucht” van Hein van Elteren worden 

kinderen beschreven die deze helderziende en voorspellende 

vermogens hebben en hoe zij vaak door hun ouders niet 

begrepen en gesteund werden, maar vaak wel goed contact 

hadden met andere kinderen die ditzelfde vermogen hebben en 

dezelfde dingen doormaken en beleven. Ze ontdekken ook dat 

ze dat andere kind niet fysiek hoeven te ontmoeten om contact 

met hem of haar te hebben, ook telepathische ontmoetingen 

zijn mogelijk. Zij hebben daarbij steun aan elkaar in een wereld 

die (nog?) weinig begrip heeft voor hun vermogens, hun vragen 

en hun belevingswereld. 

 

Dit verschijnsel van “nieuwetijdskinderen” of “indigo-kinderen” 

of “regenboogkinderen”, die over meer spirituele krachten en 

nieuwe vermogens beschikken zal meer en meer gaan optreden 

in onze cultuur en het is belangrijk dat wij daarvan kennis-

nemen en ermee leren omgaan.  

 

Ook huisdieren zijn vaak helderziend en het is aan het 

interessante onderzoekswerk van o.a. Rupert Sheldrake te 

danken dat we hier meer over kunnen lezen, o.a. in zijn 

boeken: “Het zevende zintuig bij dieren” en: Honden weten 

wanneer hun baas thuiskomt”. Daarin beschrijft hij dat een 

hond helderziend kan waarnemen wanneer zijn baasje op zijn 

werk besluit om naar huis toe te gaan, ook al is dat op een heel 

wisselend moment. Een half uur voordat hij thuiskwam ging de 

hond altijd steevast bij de voordeur zitten. Daardoor wist zijn 

vrouw precies wanneer ze het avondeten klaar moest zetten….  

 

Ook is bekend dat dieren van te voren rampen kunnen 

vóórzien, dat ze bij naderende tsunami’s hogere gebieden 

opzoeken, alsof ze de komende gebeurtenissen al van te voren 

aanvoelen. Wie goed kijkt naar de dieren krijgt vanzelf ook 

meer inzicht in de samenhang van de wereld. Ook met bomen 

gaan steeds meer mensen communiceren. De boomwezens en 

de elementengeesten kunnen mensen steunen en helpen. 
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Overigens is Rupert Sheldrake nu in zijn laatste boek een stap 

verder gegaan met zijn wetenschappelijk onderzoek en 

beschrijft hij (streng wetenschappelijk onderbouwd) hoe er 

engelen en hogere wezens bestaan: “Engelen, energieën in de 

kosmos”.  

 

4.  Contacten met geestelijke wezens en gestorvenen 

 

Dat brengt ons op een vierde gebied: we kunnen meer en meer 

geestelijke wezens waarnemen, die ons kunnen helpen en 

bijstaan àls wij aan ze denken, want als we niet aan ze denken 

kunnen ze niets voor ons doen…  Meer en meer kunnen we het 

gevoel ontwikkelen dat we veel geschonken krijgen van die 

geestwezens, we kunnen dat ervaren wanneer iets ons 

‘toevallig’ overkomt, bijvoorbeeld een ontmoeting met een 

mens, die belangrijk is voor ons of een spirituele inhoud, die 

juist op dat moment voor ons lot belangrijk en helpend is. 

 

Als je er op gaat letten gebeurt dat eigenlijk relatief vaak, maar 

òf de werking afkomstig is van een boomwezen of een elemen-

tenwezen, van een engel of een gestorvene, dat kunnen we niet 

altijd direct weten of ervaren. Feit is wel dàt die werking er is 

en bestaat en dat we daar meer en meer open voor kunnen 

worden en er steeds meer aan kunnen beleven. We kunnen die 

werking versterken door bewust vaker aan deze wezens te 

denken en liefde, interesse en dankbaarheid naar hen toe te 

sturen: liefde naar onze engel, dankbaarheid jegens onze 

geliefde gestorvenen.  

 

In die zin wordt meditatie toenemend belangrijk als lichtbron in 

een nogal duistere tijd. Het is geen kwestie van geloof te 

beseffen dat deze wezens bestaan en dat zij werkzaam zijn. Het 

is meer een kwestie van zien en weten en merken dat deze 

wezens werken en ze niet ontkennen en negeren, hun 

waarschuwende stemmen niet in de wind te slaan, vaak merk 

je pas achteraf bij gevaren, dat je eigenlijk al van te voren 

gewaarschuwd was, maar dat je niet daarnaar geluisterd hebt. 
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Het is dus heel belangrijk om te proberen zelf actief verbinding 

te zoeken en te onderhouden met geestwezens en gestorvenen, 

zodat ze kunnen werken. 

 

De toekomst kunnen voorzien, nieuwe ontwikkelingen 

voorspellen: over dit onderwerp is onlangs een prachtige boek 

verschenen van Bastiaan Baan, De toekomst van de Aarde 

(Uitg. Christofoor, 2022). Ook hij legt er de nadruk op om 

iedere avond de dag meditatief terug te kijken om de 

‘boodschappen’ van die dag te gaan begrijpen en dan ook ’s 

ochtends even stil te worden voor datgene wat de nacht heeft 

gebracht en wat in die zelf geschapen stilte kan doorklinken 

vanuit de nacht als nieuwe impulsen. Deze beginnende vorm 

van helderziendheid is dus geen oud atavistisch en automatisch 

vermogen, maar een nieuwe meditatieve weg die stap voor 

stap gegaan kan worden en die verbonden is met onze 

bewustzijnsziel. Het is ook een voorbereidende weg voor het 

beginnende geestzelf, dat in de toekomst in ons kan gaan 

ontstaan als wij nu de voorbereidende stappen daarvoor doen. 

 

Ook het boek der Openbaring, de Apocalypse heeft dat 

voorspellende karakter. Het is goed om zich met de inhouden 

daarin bezig te houden, zodat we langzaamaan de taal van de 

beelden daarin kunnen gaan verstaan.  

 

 

5.  De toekomst voorzien, nieuwe ontwikkelingen 

voorspellen 

 

Het is voor al deze vijf punten nodig dat we niet te fysiek 

denken en teveel geaard zijn, maar dat we ons openen voor 

een nieuwe, meer etherische werkelijkheid. Waarnemingen in 

deze werkelijkheid kunnen we alleen doen als we niet teveel 

vastzitten in het aardse denken. Machines, televisies, compu-

ters hebben, zoals gezegd, de eigenschap om deze vermogens 

te vernietigen of hun werkzaamheid te verhinderen.  
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Als je teveel televisie kijkt gaat je concentratievermogen, je 

helderziendheid en je geheugen achteruit. 

 

Soms is dat wel handig als je een detective een tweede keer 

wilt bekijken. Je herkent dan vaak wel vaag gezichten, soms 

een huis of een eiland, maar hoe de handeling gaat, het plot, 

hoe het precies zit of wie het gedaan heeft ben je vaak 

gewoonweg vergeten. Je kunt de film dus rustig nog een keer 

bekijken en dan heel verbaasd zijn over de afloop. Deskundigen 

hebben de televisie dan ook vaak het “kijk-en-vergeet-medium” 

genoemd.  

 

Maar ook andere dingen kun je steeds meer vergeten. Als kind 

hebben we hele grote geheugens, die vaak ook plaatsgebonden 

zijn, zoals wij als ouders en volwassenen meestal bij het spel 

“Memory” van onze kinderen en kleinkinderen verliezen. Maar 

die vermogens raken kinderen steeds meer kwijt naarmate ze 

meer gaan denken, wanneer ze gaan leren lezen en schrijven 

en allerlei dode dingen moeten doen, van alles wat de school 

hen te bieden heeft. Rudolf Steiner heeft om die reden wel eens 

gezegd dat het daarom beter zou zijn om pas te leren lezen en 

schrijven als je volwassen bent, zodat die helderziendheid, die 

verbinding met de geest verder kan groeien en zich ontwikkelen 

voordat ze wordt afgebroken door het al te rationele denken, 

ook al zei hij daarbij dat dat nooit zou kunnen in een 

maatschappij, zoals wij die nu hebben ingericht. 

 

En we kunnen ook steeds meer leren om etherisch te denken 

en onze vermogens kunnen zich dan steeds meer openen voor 

nieuwe mogelijkheden en ontwikkelingen op het gebied van de 

spirituele werkelijkheid, die tot in de fysieke wereld doordrin-

gen, via uitvindingen, vormen van (vrije) energie, die wezen-

lijke veranderingen in de techniek en de maatschappij kunnen 

bewerkstelligen. 
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We zullen nu in het kort een zevental gebieden noemen  en kort 

beschrijven waarop deze vernieuwde inzichten hebben geleid 

tot nieuwe veelbelovende ontwikkelingen. Ook dit zijn vooral 

aanzetten, die stuk voor stuk nadere verdere studie en 

uitwerking verdienen. Maar ze kunnen wel onze nieuwsgierig-

heid en belangstelling opwekken om er mee aan de slag te 

gaan en te proberen deze technieken werkelijk te realiseren. 

 

6.  De Stradermachine en het zoeken ernaar 

 

In één van de mysteriedrama’s die Rudolf Steiner schreef wordt 

er gesproken over een machine die Dr. Strader, een van de 

hoofdrolspelers, zou hebben uitgevonden (en wel in het derde 

drama De wachter aan de drempel). Allereerst gebeurt dit door 

Maria Treufels (= trouwe rots), één van de twaalf mensen die in 

gesprek gaan met elkaar over het streven van de 

Rozenkruisersgroep. Zij vindt dat er temidden van deze vaak 

nogal zwevende persoon-lijkheden ook mensen zijn die met 

beide benen op de grond staan. Zij noemt als voorbeeld 

daarvan Dr. Strader. Dan voegt ze daaraan toe: 

 

            Hoe lang al hebben wij niet pijnlijk moeten merken 

            dat door de wonderen der techniek 

            het vrije geestelijke streven van de mens 

            aan banden wordt gelegd 

 

Dus, met andere woorden, de techniek brengt onvrijheid in het 

geestelijk streven, maar er is nog hoop, volgens haar, want: 

             

            Nu doet zich hier een kans voor, 

            waar tot voor kort nog niemand van kon dromen. 

            In Strader’s werkplaats thuis zijn in het klein 

            die wonderlijke mechanismen al te vinden 

            die weldra in het groot alle techniek 

            veranderen en haar bevrijden zullen 

            van alle zwaarte, die in deze tijd 

            op vele mensen nog zo sterk bedrukkend werkt. 
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Strader, zo zegt zij, heeft iets uitgevonden, met wonderlijke 

mechanismen (wordt hier soms het resonantieprincipe 

bedoeld?) die alle techniek veranderen kan en bevrijden van al 

haar zwaarte. Die nieuwe vinding moet dus te maken hebben 

met anti-zwaarte, dus met levitatiekrachten of met ether-

energie. Zelf zegt Dr. Strader dan over zijn vinding: 

 

            Zoëven werd in hoopvolle bewoordingen 

            gesproken van het werk, waarvan het zich laat aanzien 

            dat het mij gelukt is. Wel moet het nog de drempel  

            overschrijden van het model naar de praktijk. 

            De kenner kan er echter niet omheen 

            dat alles technisch mogelijk is. 

 

Strader heeft dus het principe van de vrije ether-energie 

gevonden, maar moet nog wel een vorm ervoor vinden, die 

technisch uitgevoerd en toegepast kan worden. Het probleem 

waar hij op stuitte was dat het gevoel en de ziel zich steeds 

meer losmaakten van de techniek en de fysieke werkelijkheid, 

waardoor die steeds ziellozer werd, naarmate men zich meer en 

meer verbindt met die uiterlijke wereld. Om te voorkomen dat 

de techniek koud en verlammend werkt moeten we ons ver-

binden met de ware geestelijke doelen ervan. Strader richtte 

zich ook op verbetering van de onderlinge verhoudingen maar 

dat had vooralsnog nog weinig resultaat. Maar door toeval, 

terwijl hij zocht naar iets anders, kwam hij toch op het spoor 

van een antwoord op die vraag: 

 

            Toen volgde proef op proef 

            totdat tenslotte in mijn werkplaats 

            die samenklank van krachten intrad 

 

NB. Het gaat hier dus om samenklank oftewel resonantie… 

 

            die uiteindelijk zuiver technisch 

            die vrijheid brengen zal 

            waarin de mensenzielen zich ontplooien kunnen. 
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            Niet langer zal de mens gedwongen zijn 

            om tussen de vier muren van zijn werkplek 

            volledig zonder eigenwaarde 

            en dromend als een plant 

            zijn leven door te brengen 

 

Duidelijk is natuurlijk dat hier niet wordt bedoeld de virtuele 

wereld van het thuiswerken aan het computerscherm in en 

sinds de Coronatijd, maar eerder het zich verbinden met 

anderen in gedachten en gevoelens door middel van de geest. 

Strader legt dat nog even uit: 

 

             De technische krachten zal men zo veredelen 

             dat iedereen gemakkelijk beschikken kan 

             over datgene wat hij nodig heeft 

             voor het verrichten van zijn werk 

             dat alles in een eigen huis, dat hij 

             naar eigen goeddunken ontworpen heeft. 

 

Voorts zegt hij hoe fijn het is dat dit streven ondersteund wordt 

door de oproep van de Rozenkruisersgroep, dat mensen zich 

eerst goed moeten ontplooien en zo zichzelf als wezen kunnen 

vinden, alvorens deze geestesbroeders hun waardevolle 

schatten aan alle mensen in de toekomst vrijelijk ter 

beschikking zullen stellen. Dat komt zeker overeen met wat hij, 

Strader, ook nastreeft. Maar dat streven van Strader raakt wat 

op de achtergrond want meer en meer komt er in de mysterie-

drama’s het streven van Johannes Thomasius centraal te staan, 

die vanuit de kunst de verbinding met de geest weet te realise-

ren, een weg die ook voor andere mensen toegankelijk is.  

 

Het streven van Strader krijgt nog wel een vervolg als hij (in 

het vierde drama) een schroevenfabriek opzet, maar ook daar 

gaat het vooral om de samenwerking van een groep mensen 

aan dit project. Omdat we uit deze tekst van het 

mysteriedrama zelf niet goed kunnen destilleren om welke 

machine of techniek het hierbij gaat, kunnen we alleen nog 
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verder zoeken in de aanwijzingen die Rudolf Steiner gaf hoe de 

apparaten van Strader op het toneel moesten worden 

weergegeven. Hij gaf daarvoor de volgende schets: 

 

                        
 

Die aanwijzingen uitgevoerd op het toneel zagen er vervolgens 

zó uit: 

 

                       
 

Opvallend is wel dat het hier duidelijk ging om een vorm van 

resonantietechniek, het overbrengen van een frequentie 

middels geluidsgolven. Dat doet denken aan verschillende 

uitvindingen van mensen die tijdgenoot waren van Rudolf 

Steiner.  

Bekend is bijvoorbeeld dat Rudolf Steiner heel geïnteresseerd 

was in de experimenten met Vrije Energie door John Keely 

(1837 – 1898) die een motor op water liet lopen en die zijn 

motoren kon aansturen of afzetten via trillingen en met 

gedachtekracht.  
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Het is goed ook deze experimenten van John Keely goed te 

bestuderen en te onderzoeken in het kader van Vrije Energie en 

ook alle tegenwerking die hij kreeg, en al het “gedoe” 

eromheen. 

 

Die resonantietechniek doet ook denken aan de experimenten 

van Royal Rife met het gebruik van frequenties voor het 

genezen van mensen en het bestrijden van ziektekiemen (zie 

hierna). Kortom er zijn op het gebied van de Strader-machine 

meer vragen dan antwoorden te vinden. 

 

7.  Royal Rife en zijn geneeskracht via resonantie 

 

Het uitwerken van resonantie krijgt verder gestalte in het werk 

van Royal Rife (1888 – 1971). Deze Amerikaanse technicus wist 

met veel vaardigheid en inzicht een grote sterke mikroskoop te 

bouwen, die hele kleine objecten kon waarnemen, zo klein als 

dat met geen enkele andere microscoop kan, zelfs niet met de 

grootste moderne elektronenmicroscoop. Die elektronen-

microscoop kan overigens  alleen dood materiaal bekijken, 

terwijl Rife het gedrag van levende virussen en ziektekiemen 

kon bekijken. Hij ontdekte dat al die ziekteverwekkers een 

 

                   
   

bepaalde toonhoogte en frequentie hebben waarop hun werking 

kon worden uitgeschakeld. Dat werkt hetzelfde als bij glas dat 

bij een bepaalde toonhoogte en schrilheid kan springen. Zo kon 

hij door de juiste “toonhoogte’ van een ziekte te ontdekken veel 

mensen genezen van hun kwalen, hoewel hij geen arts was 
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maar technicus. Hij hield een hele lijst bij met de verschillende 

toonhoogtes bij bepaalde ziektekiemen. 

 

Zo vond hij uit dat er zelfs ook een toonhoogte is, waarop de 

ziekteverwekker van kanker kan worden uitgeschakeld. Tot dan 

toe, en ook nu nog, ging en gaat men er niet van uit dat kanker 

wordt veroorzaakt door een ziektekiem, vergelijkbaar met 

virussen of bacteriën. Maar Royal Rife nam die ziektekiem wel 

waar en hij kon die uitschakelen via een specifieke toonhoogte 

of frequentie. Er werd een groot congres georganiseerd met 

400 artsen, waarop hij de resultaten met zijn methode zou 

uitleggen en toelichten. 

 

Royal Rife vroeg een aantal weken daarvóór om hem een groep 

van 20 ongeneeslijk zieke en uitbehandelde kankerpatiënten te 

geven voor zijn experiment. Hij behandelde die dagelijks even 

heel kort met de door hem gevonden frequentie gedurende drie 

weken. Na die drie weken presenteerde hij zijn resultaten aan 

die grote groep van artsen. Zij waren allen stomverbaasd 

omdat 80% van die uitbehandelde en opgegeven patiënten 

bleek te zijn genezen (16 van de 20) door Royal Rife met deze 

eenvoudige methode. Later bleek dat de andere 4 patiënten in 

de weken daarna ook nog genazen dus eigenlijk had hij een 

scoringspercentage van 100%. Inderdaad ongelooflijk!! 

 

Na het artsencongres kreeg hij bezoek van de FDA (de 

Amerikaanse voedsel- en warenautoriteit) met de vraag of hij 

het patent op deze geneesmethode wilde verkopen. Hij weiger-

de dit en zei dat dit voor iedereen beschikbaar moest blijven. 

Vanaf dat moment kreeg hij met enorme tegenwerkingen te 

maken: zijn commerciële en financiële adviseur belandde in de 

gevangenis en hij zelf werd overal verdacht genoemd en zwart 

gemaakt. 

 

Zo raakte deze geweldige genezingsmogelijkheid van kanker en 

allerlei andere virusziekten (!) en bacteriële aandoeningen in de 

vergetelheid en nam hij het geheim van zijn genezingsmethode 
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mee zijn graf in. Na de Tweede Wereldoorlog werd zijn micros-

coop teruggevonden in de kelders van het British Museum in 

London. Niemand heeft zo’n microscoop nog na kunnen bouwen 

en niemand heeft nog de resultaten kunnen evenaren die Royal 

Rife haalde met zijn frequentiemethode, hoewel er een 

groeiende groep mensen is die proberen zijn resonantietherapie 

uit de vergetelheid te halen en verder te ontwikkelen en 

opnieuw toe te passen. 

 

8. Nikola Tesla en gratis accu-energieën en 

gebruikmaking van kosmische straling 

 

Eigenlijk heeft Nikola Tesla een soortgelijk lot ondergaan. Deze 

Kroaat (destijds Oostenrijker) van origine heeft het grootste 

deel van zijn werkzame leven in Amerika doorgebracht. Hij 

 

  
 

Heeft heel veel bijzondere uitvindingen gedaan, o.a. de 

wisselstroom, maar is daar nooit voor geëerd. Integendeel: 

veel van zijn uitvindingen zijn door anderen gepatenteerd, o.a. 

door Edison, met wie hij aanvankelijk samenwerkte en door 

Röntgen die de Röntgenstraling naar hemzelf noemde, hoewel 

Tesla die al jaren eerder had uitgevonden. Ook was Tesla de 

uitvinder van de radio, en niet Marconi…. 

 

Toen hij een grote antenne uitvond, die kosmische straling 

opving, de Wardenclyffe-toren, die grote hoeveelheden stroom 
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gaf die hij gratis kon leveren aan talloze huishoudens, werd het 

patent op deze uitvinding opgekocht door J.P.Morgan, die dit 

patent vervolgens in een la deed op slot. Want J.P.Morgan en de 

Rockefellers waren maar net begonnen met de winning en 

exploitatie van aardolie en hadden er dus heel veel belang bij 

dat deze verbrandingspro-ducten nodig bleven en verkocht 

werden. Als de uitvindingen van Tesla destijds al algemeen 

waren toegepast waren deze vervuilende fossiele brandstoffen 

nooit nodig geweest en was er daardoor ook nooit een 

klimaatprobleem geweest. Wat een aangrijpend idee…!! En dan 

was er ook nooit zo’n geldopeenhoping geweest in de handen 

van een klein groepje superrijken, maar was alles meer en 

beter verdeeld geweest over iedereen… Haast onvoorstelbaar….! 

 

Tesla heeft al zijn onderzoek en uitvindingen altijd in dienst 

willen stellen van het welzijn van de mensheid, en met goed-

kope en betaalbare energie voor iedereen had de wereld er 

wezenlijk anders uitgezien. Dat zijn naam nu gegeven is aan 

een geheel elektrische auto is niet geheel vreemd, maar dat 

daar mensen persoonlijk gigarijk van zijn geworden is 

uitdrukkelijk in strijd met het gedachtegoed van deze grote 

denker, uitvinder en filantroop die Nikola Tesla was. 

 

In het verlengde van wat Tesla uitdacht en uitvond zijn er 

momenteel ook toepassingen gevonden in verschillende vrije 

energie vormen, zoals ook de opslag van energie in accu’s. Zo 

hoorde ik onlangs in een lezing van ene Hans Kamperman (zie 

zijn website: www.free-energybattery.com ) hoe hij een heel 

eenvoudige accu had gemaakt volgens de principes van Tesla. 

Deze accu bestaat uit twee buisjes van 30 – 40 cm, een 

kleinere koperen buisje (ø 3 cm) en een iets grotere aluminium 

buis (ø 5-7 cm). De koperen buis gaat in de grotere buis en de 

tussenruimte wordt opgevuld met zand, stenen, beton waar wat 

zout aan is toegevoegd. 

 

Dan sluit je een lampje aan met een knijpertje op de beide 

buizen. Het potentiaalverschil tussen beide buizen doet het 
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lampje branden. Nu is het interessante dat dit energie is die 

gratis is en eeuwigdurend. Hans Kamperman raadde aan om 

hooguit af en toe een beetje water te sprenkelen over het beton 

om de accu eeuwig werkzaam te houden. 

 

Nu is 1,2 volt natuurlijk geen spectaculaire stroomsterkte, maar 

dat wordt anders als je 10 van zulke zelfgemaakte accu’s op 

een rijtje zet en in serie schakelt. Want dan krijg je 12 volt en 

dat is precies de stroomsterkte die je ook in campers en 

caravans hebt. Er is een heel scala van 12-voltstoepassingen 

ontwikkeld en verkrijgbaar, zoals lampen, zelfs televisies van 12 

volt en dus kun je eeuwigdurend gratis lezen bij lamplicht of 

televisie kijken. Vanzelfsprekend is deze toepassing nog verder 

 

 
              Handleiding voor de bouw van een gratis-energie-accu 

 

uit te breiden naar nog hogere voltages. Het is dus absoluut 

onnodig te denken dat accu-opslag altijd heel duur zou zijn en 

alleen maar mogelijk is met dure accu’s gemaakt van hele 

kostbare en zeldzame metalen of mineralen. 
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Accu-opslag wordt ook bedacht voor grootschalige overschotten 

aan energie bij windmolens als het heel hard waait of bij 

zonnepanelen als de zon overvloedig schijnt, maar daarbij zijn 

er rendabeler methodes van opslag voor energie denkbaar, 

zoals bijvoorbeeld het oppompen van water in een 

getijdencentrale, of het produceren van waterstof ten behoeve 

van elektrolyse, die dus weer gebruikt kan worden wanneer het 

minder waait of het bewolkt is. Ondanks dat hier al vaker over 

is geschreven en gedacht wordt er nog veel te weinig mee 

gedaan. 

Dat laatste geldt ook voor een energietoepassing die al lang 

geleden bedacht is en ook heel simpel is er een grote besparing 

aan fossiele brandstoffen zou opleveren en dat is biogas uit 

zeewier. Dit wordt al op kleine schaal gedaan door een bedrijf 

Inrada Oil & Gas in Schiedam (zie: Biogas uit zeewier, op 

www.eoswetenschap.eu ). In een uitzending van VPRO 

Tegenlicht (Op energiemissie, dec. 2013) werd verteld hoe zo’n 

zeewierplantage op grote schaal goed kon worden opgezet bij 

windmolenparken in zee en dat het groot opgezet dan volledig 

het aardgas zou kunnen vervangen, waarbij de bestaande 

gasleidingen, infrastructuur en apparatuur geheel kunnen 

worden gehandhaafd. Heel goedkoop gas voor iedereen zonder 

vervuiling, wat wil je nog meer?? 

 

In de uitzending werd die vraag ook aan Mark Rutte gesteld: 

waarom dit niet op grote schaal toepassen, dan zijn we van al 

onze klimaatproblemen af? Uit het ontwijkende antwoord van 

Rutte “Tja, dat zouden we dan eerst eens diepgaand moeten 

onderzoeken” wordt duidelijk dat de meeste politici het 

energieprobleem helemaal niet willen oplossen, zij willen het 

juist in stand houden om toch maar zo lang mogelijk met hun 

aardolie- en gaswinningsbedrijven (Shell etc.) grootscheeps te 

kunnen verdienen, terwijl ze deze vervuilende  vormen van 

energie nooit hadden mogen steunen en laten groeien. Tesla-

energie zou veel goedkoper, voor iedereen lucratiever, veel 

schoner en veel vrijer zijn geweest.  
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Nog steeds zijn er veel vormen van energie te bedenken en uit 

te voeren die veel beter zijn voor mens en samenleving als 

geheel. Als we maar willen… 

 

9. Nitinol, een magische stof met een geheugen 

 

In de genoemde voordracht van Hans Kamperman in “De 

huiskamer” in Haarlem op 11 dec. 2022, waarin hij ook over de 

eenvoudige goedkope accu sprak, vertelde hij ook over het 

metaal Nitinol en zijn eigenaardige eigenschappen. Nitinol is 

een verbinding van nikkel met titanium. Op internet kun je 

verschillende voorwerpen bestellen die gemaakt zijn van nitinol, 

zoals een paperclip of veertjes. Het bijzondere van de stof 

nitinol is dat hij een “geheugen’ heeft voor zijn oorspronkelijke 

vorm. Dat houdt in dat als je de vorm verbuigt in alle 

willekeurige richtingen en het verbogen voorwerp in een glas 

met warm water gooit, dit voorwerp in een splitsecond weer 

zijn oorspronkelijke vorm als paperclip aanneemt. Dat gebeurt 

met heel veel kracht en energie. Het is dus goed denkbaar dat 

je deze energie kunt ge- 
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Paperclip van Nitinol, gebogen in allerlei vormen, in heet water vorm hersteld 

 

bruiken en toepassen. In het Nitinolmotortje, dat je als bouw-

plaat op internet kunt bestellen en zelf kunt bouwen, wordt de 

nitinoldraad door warmte in beweging gebracht, waardoor het 

motortje gaat lopen en het motortje gaat draaien (zie afbeel-

dingen). De laatste afbeelding is van een soortgelijk motortje 

dat ook via internet is te bestellen. Ook kun je op internet nog 

veel grotere toepassingen vinden, zoals bijvoorbeeld de 5 

megawatt grote Nitinolmachine gemaakt door McDonnell 

Douglas die te zien is op youtube.  

 

               
                           Twee Nitinol-motortjes 

 

Oplettende lezers zullen meteen als reactie kunnen geven dat 

de warmte van het warme water, dat nodig is om de nitinol 

weer zijn oorspronkelijke vorm te geven, c.q. het motortje te 

laten draaien natuurlijk ook energie kost.  
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Bovendien is er voor het maken van nitinol ook energie nodig. 

Maar zoals dat ook bij meerdere uitvindingen van Tesla het 

geval is, is per saldo de hoeveelheid geleverde energie vele 

maken groter dan de toege-voegde energie.  Er is dus sprake 

van een surplus en die kun je “vrije energie” noemen, extra en 

dus gratis energie, die uit het niets lijkt te komen. 

 

Hierdoor wordt zichtbaar, wat Tesla ook uitgesproken heeft, dat 

de wet van behoud van energie niet klopt, omdat hij lang niet 

altijd opgaat. Vanzelfsprekend is het denkbaar dat er nog veel 

meer toepassingen kunnen worden ontwikkeld, verder 

onderzoek naar toepassingen van deze merkwaardige stof met 

“magische” eigenschappen zal wellicht nog veel meer kunnen 

opleveren. 

 

10. Paul Schatz en zijn ontdekkingen 

   (magische kubus, oloïde, driedimensionale lemniscaten) 

 

Vele jaren geleden al hoorde ik voor het eerst over de 

onderzoekingen van Paul Schatz. Ik kocht zijn boek 

Rhythmusforschung und Technik en samen met een vriend 

probeerden we te achterhalen wat de kern was van wat hij had 

ontdekt en welke toepassingen er zoal bestonden en mogelijk 

nog konden worden uitgebreid. We hadden daarbij ook contact 

met de “erven” van Paul Schatz. 
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Het bijzondere van de ontdekkingen en toepassingen van zijn 

technieken van Paul Schatz is dat ze zulke bijzondere zelfs 

kunstzinnige vormen hebben opgeleverd, zoals de magische 

drieledige kubus (der umstülpbare Würfel) en de oloïde. Het is 

boeiend te zien hoe hij tot zijn ontdekkingen kwam… 

 

Paul Schatz begon zijn onderzoek aan de hamd van een kubus. 

Hij onderzocht er alle aspecten van. Zo liet hij ondermeer zien 

hoe een kubus die aan vier draadjes is opgehangen weinig 

beweeglijk is en daardoor te maken heeft met het element 

aarde. Als hij aan twee draadjes hangt kan hij een rollende 

beweging maken en wordt het meer een golfbeweging, 

verbonden met het element water. Wanneer je een kubus aan 

één draadje hangt kan hij alle kanten uitdraaien, wat te maken 

heeft met het element lucht. De volgende stap zou een vrij 

zwevende kubus zijn (alleen imaginatief voor te stellen…) en  

 

                
 

die zou samenhangen met het element vuur. Ook onderzocht 

hij allerlei doorsnijdingen van deze verschillende kubusvormen. 

Theoretisch werkend en rekenend aan deze kubusvorm kwam 

hij ook tot een drieledigheid. Hij wist de kubus in drie gedeeltes 

op te delen die exact dezelfde inhoud hebben (1/3 van de hele 

kubus), maar die onderling heel anders van vorm zijn. Twee 

ervan zijn een soort sterachtige lichamen, die kunnen worden 

uitgenomen. Het is direct te zien dat deze beiden dezelfde 

inhoud hebben. Het overblijvende derde deel heeft ook exact 

dezelfde inhoud, maar heeft nog andere hele spannende, haast 

“magische” eigenschappen.  
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Hij kan namelijk omgestulpt  

 

     
 

worden in een eindeloos doorgaande beweging. Hij gaf een map 

uit met een kartonnen ontwerp, een bouwplaat zodat iedereen 

deze bijzondere vorm kan nabouwen en de eigenschappen 

ervan kan bestuderen. 

 

Terwijl hij doorging met zijn onderzoekingen ontdekte hij dat 

als je de helft neemt van deze vorm en dan drie staven neemt 

met diezelfde afmetingen met scharnierende verbindingen, die 

je vastmaakt aan een grondplaat, dat je dan met die staven 

bewegingen kunt maken, die prettig aanvoelen en lang vol te 

houden zijn.  

 

     
 

Eigenlijk maak je hiermee driedimensionale lemniscaten in de 

ruimte en die beweging is niet alleen heilzaam voor de mens, 

maar ook geschikt voor het mengen van allerlei verschillende 

stoffen. Vanuit deze bewegingen maakte hij schudmachines, die 

overal kon worden toegepast in verf-fabrieken, de 

farmaceutische industrie en zelfs de ruimtevaart (NASA) om 

stoffen met elkaar te verbinden, die zich normaliter niet met 

elkaar verbinden: olie met water, poederstoffen etc. 
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Hij bestudeerde verder de binnenvorm die ontstaat als je de 

omstulpbeweging met het middendeel van de drieledige kubus 

voltrekt. Hij kwam toen ook weer op een specifieke vorm met 

bijzondere eigenschappen. Als je die vorm als gebouw zou 

realiseren, dan zou dat gebouw bijzondere akoestische eigen-

schappen hebben. Hij zond het daarom in als ontwerp bij een 

prijsvraag voor een drijvend concertgebouw in het meer van 

Zürich in 1956, maar zijn ontwerp werd afgewezen. 

 

Doordenkend over deze vorm, kwam Paul Schatz tot de 

ontdekking dat deze vorm ook weer de omsluiting vormde van 

weer een andere binnenvorm met specifieke eigenschappen en 

dat is: de oloïde. De oloïde is een soort mosselschelp met twee 

vlakken die loodrecht op elkaar lijken te staan, die heel 

vloeiend in elkaar overlopen. Ook deze oloïde heeft naast 

kunstzinnige schoonheid ook weer hele bijzondere eigenschap-

pen. Als je de oloïde rolt, dan lijkt hij te waggelen, maar hij 

blijft toch in een rechte lijn voortbewegen.  

 

         
                 Oloïde vorm in metaal en in allerlei houtsoorten 

 

Als je hem als scheepsschroef voor een boot gebruikt, dan helpt 

hij niet alleen bij de voortbeweging, maar maakt hij tegelijker-

tijd ook driedimensionale lemniscaten in het water, waardoor hij  

het water zuivert, dus geen vervuiling van het water door 

boten, maar juist waterzuivering dankzij de scheepsschroef. Al 

varende wordt het water gezuiverd en schoongemaakt. Kortom 

Paul Schatz wist niet alleen zijn uitvindingen wiskundig te 

doordenken, maar ook kunstzinnig vorm te geven en te zoeken 

naar concrete toepassingen en verbetering van de wereld door 

de techniek.  
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Het is mij niet bekend of er wetenschappers zijn die de 

onderzoekingen van Paul Schatz hebben voortgezet en of dat 

tot nieuwe verrassende ontdekkingen heeft geleid. 

 

Hoewel Paul Schatz niet direct bezig is geweest met de 

opwekking van vrije energie, hoort hij toch thuis in de rij van 

mensen die gewerkt hebben aan de etherische benadering van 

de techniek. In die zin werkte hij ook in het verlengde van de 

ideeën die daarover zijn neergelegd in de boeken van Paul 

Emberson, die als titel hebben: From Gondishapur to Silicon 

Valley,uitgegeven door de Etheric Dimensions Press in Zwit-

serland en Schotland. Paul Emberson schetst daarin de hele 

ontwikkeling van de techniek vanaf het eerste moment van 

haar ontwikkeling tot nu toe en vanaf hier ook welke toekom-

stige, doorchristelijkte ether-techniek we nu moeten gaan pro-

beren te ontwikkelen (deel 1 en 2 heb ik, maar nu hoorde ik 

onlangs van iemand dat er ook nog een deel 3 zou zijn….). Hele 

inspirerende boeken voor de toekomst van onze techniek.  

 

11. Victor Schauberger en alles wat hij “aflas” aan 

het water en aan de ether 

 

Viktor Schauberger was een boswachter in Oostenrijk die veel 

waarnam aan de natuur, aan de bosbouw en aan de bewegin-

gen en eigenschappen van het water. Hij wist dat water moet 

stromen en bewegen en meanderen en dat kanaliseren van 

water een grote fout is in relatie tot de kwaliteit van het water. 

Zo stelde hij ook vast dat onze drinkwatervoorziening langs 

grote rechte metalen buizen veel af doet aan de kwaliteit van 

het water en ontwierp een meanderend waterleidingssysteem 

om dat te verbeteren. 

 

Om de gekapte bomen van de bossen te verplaatsen 

ontwikkelde hij een transportsysteem met half open leidingen 

en bruggen waar de bomen in een miniem klein laagje water, 

dat wel maanverlicht moest zijn, naar beneden gleden. Dit had 

hij gemaakt in opdracht voor een Oostenrijkse prins. 
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Ook puzzelde hij over de forel, die tegen een grote waterval op 

naar boven klom en leek te spotten met alle wetten van de 

zwaartekracht en de materie. Zwaartekracht overwinnen  was 

ook de opdracht waar hij aan moest werken voor een project 

van Hitler-Duitsland, waarbij ze een soort vliegende schotels 

moesten ontwerpen en vervaardigen. Aan het eind van de 

oorlog wist hij toch aan het onderdrukkende nazi-regiem te 

ontsnappen. 

 

Veel van zijn vindingen hebben te maken met waterbewegingen 

en met zuiging in plaats van drukopbouw, met implosie in 

plaats van explosie en met compressie in plaats van expansie. 

Hij zag dat aardolie en benzinemotoren veel geld kosten en veel 

afval en vervuiling opleveren en zocht naar schone “ether”-

energie. Na de oorlog, in 1958 werd hij – met zijn zoon Walter, 

uitgenodigd om naar Amerika te komen. Daar kocht een firma 

op slinkse wijze al zijn patenten op en verbood Victor (en 

Walter) ooit nog te praten over zijn vindingen waar en wanneer 

dan ook. Volkomen gedesillusioneerd over zoveel onrecht (“Ze 

hebben alles van mij afgenomen”) stierf hij bij terugkomst aan 

een gebroken hart.  

 

Hij was één van de  eerste wetenschappers die uit eigen 

ervaring en inzicht een wetenschap ontwierp van de etherische 
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krachten en die toepaste op allerlei praktische gebieden van het 

bestaan. Dat is ook de ondertitel van een romanachtige levens-

beschrijving over hem door Reinout Guépin, Eenoog in het land 

der blinden, naar het leven van Viktor Schauberger. Die onder-

titel luidt:  De herontdekking van de aether. 

 

 

12. Karsten van Asdonk en zijn boek Energie in 

overvloed, Introductie in Vrije Energie. Uitg. Obelisk 

  

Het gebied van de Vrije Energie is ongelooflijk actueel, want als 

er een universele energiebron is, die in feite gratis energie 

geeft aan iedereen, dan gaat de wereld er volledig anders 

uitzien. Natuurlijk is het waar dat vormen van zulke vrije 

energie al veel eerder werden uitgevonden, maar ze werden 

zelden helemaal tot in alle details en voor iedereen toegankelijk 

toegepast en beschikbaar gesteld. Integendeel, in veel van de 

hierboven beschreven voorbeelden zagen we hoe deze nieuwe 

vorm van energie juist met alle kracht wordt tegengewerkt, om 

haar verborgen te houden voor de mensheid om vooral veel te 

kunnen blijven verdienen aan fossiele brandstoffen e.d. en niet 

om de mensheid verder te helpen in haar ontwikkeling. 

 

Daarom is het nu de hoogste tijd om de krachten te bundelen 

voor verdere ontwikkeling van de vrije energie in al haar 

toepassingen. Binnen de Alertgroepen (zie onze website 

www.alertgroepen.nl ) zijn er al eerder mensen uitvoerig bezig 

geweest met vrije energie. Zo heeft één van de Alertgroepleden 

uit Den Haag, Dick Korf, zich destijds uitvoerig met dit onder-

werp beziggehouden, hij heeft er zijn baan van gemaakt om 

mensen te informeren over alle mogelijkheden en ontwikkelin-

gen, ondermeer via zijn website: www.free-energy4all.nl . Al 

jaren was de boodschap: we zijn er bijna, er is nu bijna een 

apparaat gereed wat elk huishouden zou kunnen aanschaffen 

voor (vrijwel) gratis energie. 

Alleen is dit apparaat er nu nog steeds niet en is het laatste 

artikel op deze website van 2019. 
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Nu is het interessant in dit verband dat er onlangs een aantal 

boeken zijn verschenen bij de uitgeverij Obelisk-boeken. Naast 

de tweedelige visie van Jeane Manning & Joel Garbon over Vrije 

Energie, met als uitvoerige titel: De enige en echte oplossing 

voor de toekomst van onze wereld: Vrije Energie, energie van  

 

           
 

de 21e eeuw, schoon, veilig, goedkoop en onbeperkt. Zijn we er 

aan toe om naar deze onvermijdelijke doorbraak te transforme-

ren? is er nu ook het boek van Karsten van Asdonk, Energie in 

overvloed. Introductie in Vrije Energie. Karsten die aan de TH in 

Eindhoven studeerde, beschrijft dat het mogelijk is energie in 

overvloed op te wekken voor iedereen. Hij richtte ook een 

stichting op: Energy Abundance en heeft ook aardig wat lezin-

gen op youtube staan. Op 18 juni a.s. houdt hij (van 17.00 uur 

tot 19.30 uur) een lezing in de Doopsgezinde Singelkerk in 

Amsterdam. 

 

Aan het eind van deze column moet ik vermelden dat ik bij het 

zoeken naar de achtergronden van de verschillende vormen van 

vrije energie zeer recentelijk toevallig via internet een artikel 

vond van Ben van Tilborg over “Het mechanisch occultisme”, 

dat ik nog niet kende, maar dat ik iedereen kan aanbevelen 

omdat het een vrij uitgebreid overzicht geeft van alle mensen 

die zich met dit onderwerp hebben beziggehouden. Het is 

verrassend omdat we dit onderwerp binnen de alertgroep Den 

Haag samen voorbereiden.  
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Het artikel (50 pagina’s tekst kun je rustig een boekje noemen) 

vertelt nog uitgebreider dan ik dat kan binnen het bestek van 

deze (ook al iets ruimer uitgevallen) column wat er op dit 

gebied allemaal al ontwikkeld is. Boven-dien spreekt Ben, als 

natuurkundige, natuurlijk ook veel diep-gaander over deze 

materie dan dat ik dat ooit zou kunnen. Het ‘boekwerkje’ is te 

vinden op de website http://19raven.nl , zoeken naar 

‘Stradergroep’ en dan Ben van Tilborg, Het mechanisch 

occultisme, pdf, web 

 

 

 

 

Slotwoord 

 

Alvorens  we vrije energie volop en volledig in onze maatschap-

pij kunnen integreren, moet er nog aan één belangrijke voor-

waarde worden voldaan, namelijk onze maatschappij moet 

eerst veranderen en verbeteren. Zij moet zo veranderen dat 

deze nieuwe techniek niet ten goede komt aan enkele 

individuele personen die daar dan weer een enorme rijkdom 

aan ontlenen, zoals dat nu steeds weer gebeurt, met name ook 

bij onze energiebronnen van gas, olie, kernenergie etc. We 

moeten een maatschappij creëren waarin alle technieken en 

energiebronnen ten goede komen aan het geheel, aan de 

gemeenschap, kortom een moreel hoogstaande maatschappij. 

 

Het zal een maatschappij moeten zijn waar vrijheid heerst 

voor iedereen om van deze energiebronnen ongelimiteerd 

gebruik te maken, waar patentrechten ook voor iedereen 

beschikbaar zijn, er moet wat dat betreft gelijkheid heersen 

en een economie waar ieder deelt in de opbrengsten en 

gelijkelijk gebruik kan maken van alle financiële middelen dus: 

broederschap in het economische. Kortom een driegelede 

maatschappij.  
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Ook Karsten van Asdonk beschrijft hoe een aantal wetenschap-

pers die grote ontdekkingen deden op het gebied van de Vrije 

Energie, zoals Thomas Moray, Daniel Dingel, Adam Trombly en 

Garret Moddel net als Royal Rife, Viktor Schauberger en Nikola 

Tesla zijn tegengewerkt, monddood gemaakt, hun uitvindingen 

vernield of verhinderd, zijzelf vergiftigd of beschoten. Het is 

duidelijk dat er op dit gebied steeds weer veel negatieve, 

egoïstische en vernietigende krachten worden gemobiliseerd, 

die niet verdragen dat de mens een gouden toekomst tegemoet 

zou kunnen gaan. Dus eerst moet die immorele en amorele 

invloed in onze maatschappij worden overwonnen en opgehe-

ven. Anders kan die vrije energie nooit haar bedding vinden. 

 

Tegenover Ehrenfried Pfeiffer, die ook een onderzoeker was van 

deze nieuwe vrije energie vormen (hij schijnt in zijn eentje ook 

van alles gevonden te hebben, waar we weinig of niets over 

weten) gaf Rudolf Steiner op de vraag van Pfeiffer: “Wat zijn de 

voorwaarden waardoor de geestelijke wereld er mee zou kun-

nen instemmen, dat de kennis over deze nieuwe energievorm 

onderzocht wordt, bekend wordt en ook toegepast kan 

worden?” het volgende antwoord: “Een grondvoorwaarde, 

opdat deze energie niet misbruikt kan worden is dat er eerst 

een sociale ordening in de zin van de sociale driegeledings-

ideeën zou moeten ontstaan”.  

 

En hij voegde daar nog deze merkwaardige zin aan toe: 

“Tenminste ergens, op een klein gebied op aarde zou er een 

consequente sociale ordening in de zin van het spirituele 

moeten worden doorgevoerd. De geestelijke wereld zou alleen 

toestemming geven dat deze ether-energie überhaupt ontdekt 

zou worden als dit zou gebeuren”. We hebben dus als gemeen-

schap een morele rijpheid nodig, die samenhangt met de 

invoering van de sociale driegeleding, ergens op aarde, maar 

dan niet half maar helemaal, waar dan ook, wanneer dan ook… 
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Dus nu eerst met volle kracht werken aan de sociale 

driegeleding in onze maatschappij. Daarover binnenkort meer 

in de volgende column, nr. 94. Voorproefje daarvan alvast nu: 

 

 
 

Er zijn dus enorme perspectieven op het gebied van de Vrije 

Energie, maar eerst moet de maatschappij veranderen en 

verbeteren. Of, zoals Nikola Tesla het zei: “De dag dat de 

wetenschap niet-fysieke fenomenen begint te onderzoeken, zal 

hij meer vooruitgang boeken in één decennium dan in alle 

voorgaande eeuwen van haar bestaan”.  

 

Het boek van Karsten van Asdonk Energie in Overvloed is een 

must voor iedereen om te lezen. Het is niet alleen belangrijk 

om daarin te lezen welke mogelijkheden voor Vrije Energie er 

bestaan, maar vooral ook om te zien wat de gevolgen ervan 

zijn voor een totale omvorming van onze maatschappij. Zo 

beschrijft hij in hoofdstuk 5: Evolutie van de wetenschap, 

hoofdstuk 6 Implicaties van vrije energie, en hoofdstuk 7 

Bewustzijn is de sleutel hoe wij door vrije energie een hele 

andere maatschappij kunnen gaan opbouwen met veel meer 

vrijheid en vrede. 
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Daarbij is het ook belangrijk te beseffen dat wijzelf ook moeten 

veranderen. De gedachte dat vrije energie alleen maar een 

schijnoplossing is als we ons niet realiseren dat de bron van 

onze problemen niet buiten ons ligt, maar binnen in ons is te 

vinden, is een sleutelgedachte voor het denken over nieuwe 

vormen van energie. Tegenover macht, hebzucht en angst 

moeten we op zoek gaan naar wie en wat wij werkelijk zijn. 

Bewustzijn is de sleutel tot een nieuwe wereld die mogelijk 

wordt door de verdere toepassing van nieuwe vormen van 

energie. Fijn dat dit boek er is. Het grondidee ervan kan de 

hoeksteen vormen voor een totaal nieuwe betere maatschappij. 

Verspreid dit boek en de hierin beschreven ideeën! Zo’n 

wereldwijde verandering kàn, is mogelijk, als wij het willen, als 

wij daaraan gaan werken. Met nieuwe energie! 

 

Als de maatschappij niet verandert en egoïsme blijft heersen in 

het economische en machtsstructuren in het rechtsleven en de 

politiek en onvrijheid in het geestesleven, dan zal er altijd 

vanuit die hoeken weerstand blijven tegen zomaar gratis 

energie, die deze kringen al meer dan honderd jaar proberen 

tegen te houden en met geweld te onderdrukken. Dus eerst een 

maatschappijvernieuwing via de driegeleding (vrijheid in het 

geestesleven, gelijkheid in het rechtsleven en broederschap in 

de economie) en dan een gouden toekomst met vrije energie… 

Wat een toekomstperspectief!  
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